
Protokół  Nr 4/07 
 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 19 lutego 2007 r.  

odbytego w sali konferencyjnej urzędu  nr 201 
 
                                                                                           Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 

Zakończenie posiedzenia godz. 1120 
 
 
 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz Wójt Gminy i  Zastępca . 
Radna nieobecna : 
1. GraŜyna Gajewska – nieobecność usprawiedliwiona  
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks  .  
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały .  
Porządek obrad posiedzenia komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 23 lutego 2007 r.  
4.Informacja Wójta Gminy n temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz utrzymanie  
   gminnych obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej w 2006 r.  
5.Sprawy róŜne 
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
 
Ad.2 
Protokół Nr 3/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej sesji, 
komisja przeanalizowała projekty uchwał , wysłuchała uzasadnienia wójta i wydała opinię jak 
niŜej :  
- projekt uchwały Nr V/24/07o zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Pęzinie Filia  
  Barzkowice   
Komisja po wysłuchaniu uzasadnienia wójta , z którego wynikało to , Ŝe aby zachować cała 
procedurę przy likwidacji musi być wcześniej podjęta taka uchwała , iŜ odbyło się zebranie z 
rodzicami dzieci uczęszczających do tej szkoły. Faktem jest, Ŝe w szkole   obecnie odbywają 
się lekcje  łączone i tutaj  rodzice sami zdecydowali ,Ŝe naleŜy zlikwidować  szkołę . Dzieci 
ze zlikwidowanej szkoły powinny uczęszczać do szkoły w Pęzinie i taka była prośba do 
rodziców .  
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ( 4 głosami  „za” ) . 
- projekt uchwały Nr V/25/07 w sprawie upowaŜnienie  do reprezentowania Gminy Stargard  
  Szczeciński na Walnym Zgromadzeniu Komunalnym Związku Celowego Gmin Pomorza  
  Zachodniego „ Pomerania „ .  
  Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ( 4 głosami „za” 0) . 
  Ad.4 



- 2 - 
Przewodniczący komisji omówił informację na temat gospodarki gruntami i 
nieruchomościami i drugą informację na temat utrzymania gminnych obiektów uŜyteczności 
publicznej. 
Informacje stanowią załączniki do protokołu . 
W trakcie omawiania informacji wójt gminy starał się wyjaśnić wszystkie wątpliwości 
członków komisji bądź uwagi jakie nasunęły się przy omawianiu nieruchomości lub obiektów 
uŜyteczności publicznej . Wójt poinformował w których świetlicach  i remizach naleŜy 
przeprowadzić remont . 
Odnośnie wykazanego do przejęcia budynku socjalnego  w Trzebiatowie , komisja po 
zakończeniu posiedzenia pojechała obejrzeć stan techniczny tego budynku . 
Komisja do w/w tematu przyjęła następującą opinię , a mianowicie :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła przedstawione 
informacje i pozytywnie zaopiniowała gospodarowanie nieruchomościami oraz 
utrzymanie gminnych obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej w 2006 roku .  
Ad.5 
Przewodniczący komisji odczytał pismo Pana Witolda Fronczaka zam. w Stargardzie 
Szczeciński , ul. Na Grobli 36 w sprawie rozpatrzenia moŜliwości przedłuŜenia nowego 
wodociągu do działek nr. 391,392,404,406.  
Komisja po zapoznaniu się z dokumentami dotyczącymi tej sprawy i  wysłuchaniu stanowiska 
Wójta Gminy oraz  Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej i Inwestycji  Pana Marka 
DłuŜewskiego ,  wydała opinię jak w piśmie - stanowiącym załącznik do protokołu .  
Wójt Gminy dodał do tej dyskusji na sam koniec , Ŝe jeŜeli będzie więcej chętnych i będą 
posiadać pozwolenia na budowę to wtedy ponownie rozpatrzymy tą sprawę . 
Radny Kuźma – zapytał  się co z przetargiem na budowę szatni w Pęzinie i co z wodą do 
posesji  p. Kaszy . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe I przetarg został uniewaŜniony z uwagi na duŜe kwoty jakie 
proponowały firmy i dlatego został ogłoszony II przetarg , otwarcie ofert 9 marca 2007 r., 
odnośnie wody to ma być w tym roku doprowadzona .  
Radny Zakrzewski –zgłosił potrzebę załoŜenia punktu świetlnego na końcowym przystanku w 
Witkowie I . 
Przewodniczący komisji poruszył temat dotyczący  zakładania na terenie gminy placów 
zabaw , co wiąŜe się z wyznaczeniem odpowiedniego terenu i potem urządzenie tych  placów,  
gdzie na urządzeniu juŜ placu moŜe dołoŜyć sołectwo z swoich funduszy , bo zdaniem 
radnego place takie będą atrakcją dla dzieci .  
Wójt Gminy odnosząc się do tego tematu przypomniał ,Ŝe na terenie gminy są juŜ załoŜone 
takie place zabaw wyposaŜone w urządzenia zakupione za środki rad sołeckich   . Wójt 
przypomniał  ,Ŝe  urządzenia do zabaw na tych placach muszą odpowiadać określonym  
normą i wymaganiom i Ŝe moŜna szukać środków unijnych  na urządzanie takich placów . 
Na zakończenie posiedzenia wójt poinformował ,Ŝe na razie nie ma chętnych do zakładania 
oczyszczalni przydomowych , dlatego teŜ regulamin określający zasady podłączenia się 
zostanie opracowany w terminie późniejszym , bo była propozycja ,aby taki regulamin 
opracować . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji Daniel Wilk podziękował za udział i 
zamknął posiedzenie komisji . 
 
 
Protokołowała :                                                                               Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                     Daniel Wilk  
Data sporządzenia :                                                                          Data podpisania :  
2007.02.19                                                                                        2007.03. ………….. 


